
 
 

 

  

 

2023-09-22 

Interpellation ställd till kommunstyrelsens ordförande angående Önnebo 

 

Det har snart gått 5 år sedan verksamheten på Önnebo upphörde. 

När Socialnämnden valde att inte fortsätta verksamheten var där 2 år kvar på hyresavtalet med 

fastighetsägaren. 

2020 beslutade styret om att ett nytt avtal skulle tecknas med fastighetsägaren, denna gång med en 

hyrestid på 8 år. 

Än idag finns ingen verksamhet på Önnebo, frånsett en mindre del som hemtjänsten har till sitt 

förfogande. 

Det faktum att Önnebo hyrts i snart 5 år utan verksamhet innebär en stor ekonomisk kostnad/skada 

för Hörby kommuns skattebetalare. 

SPI vill nu ha svar på följande: 

- Vilken verksamhet skulle bedrivas på Önnebo i 8 år, när styret valde att teckna nytt 

hyresavtal för denna tid? 

- När kan kommunens innevånare förvänta sig att den verksamheten kommer igång? 

- Om inte den tänkta verksamheten kommer igång, vilken annan verksamhet ansåg sig styret 

vara möjligt att bedriva på Önnebo, eftersom man tecknade ett avtal på 8 år? 

- Kommer det att bedrivas någon verksamhet på Önnebo de närmaste 5 åren? 

- Varifrån tas medel för att betala hyran för Önnebo? 
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